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Abstract (en)
The mounting assembly (100a) has an adjustment device (200a) for performing adjustment along a vertical line (17). An attachment point (38) is
arranged on a drainage channel (1a). A drainage channel surface (37) is held free from an elevation in an assembled condition of the drainage
channel. Adjustment screws are located between a support bracket and the drainage channel. An independent claim is also included for a method
for installing a drainage channel with a mounting assembly.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Montagebefestigung (100a) für eine Ablaufrinne (1a), mit einer Verstellvorrichtung (200a) für eine Verstellung entlang
mindestens entlang einer Vertikalen (17), wobei mindestens ein Befestigungspunkt (38) der Montagebefestigung (100a) oberhalb der Ablaufrinne
(1a) angeordnet ist und wobei eine Ablaufrinnen-Oberfläche (37) im montierten Zustand der Ablaufrinne (1a) frei von erhabenen Halterungen ist.
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